灯湖 區港華 里病媒防治施作告示

Community Vector Control Notice

	The state of the s
施藥時間	113年 5月13日
Spraying Schedule	Year / Month / Day
施藥範圍	Y
Spraying Location	
	1.亞滅寧 (Alphacypermethrin 0.5 %w/w) ,環署衛製字第1761號
	2.必列學 (Pyrethrins 1.5 %w/w) 、協力緒 (Pineronyl butovide 8.4
	/ow/w/ ,壞者衞製字第2417號
藥劑名稱	3. 亞特松 (Pirimiphos-Methyl 12.5 %w/w) ,環果衡製字第1209時
Insecticide	4. 資級學 (Cypermethrin 1.00 %w/w) ,環 要 街 ຟ 空 笆 1199 ឆ
•	5. 穌刀菌(Bacillus thuringiensis 37.4%w/w),環果微齡空笙0021時
•	O. 宗日水(次系酸納)1,000 ppm
	稀釋液使用量 (Diluent) 50ml/m ²
防治對象	蚊子、蟑螂
Vector Control Objects	Mosquito and Cockroach
噴藥時間注意配合事項 Note	1. 請里民於作業期間關閉門窗,人員及寵物勿靠近施藥作業區。
	Please close the doors and windows during the spraying hours and
	keep the pets away from the area.
	2. 請各位家長勸導孩童勿跟隨作業人員。
	Please do not let the children follow the vector control operators
	3. 請注意戶外停放汽、機車、花木、魚類等易受影響之財產與動植物
	【汽半、魚類請加蓋防塵布或報紙】以免受捐。
	Please remove away from the spraying area to your vehicle bikes
	plant, pet fish and other items. (Please cover your vehicle and pet fish
	ii necessary)
	4. 其他 Others:
	人員、寵物迴避,如不慎觸及眼睛或皮膚時,立即用大量清水清洗15
esemble to the control to the	万鳢,必要時速持本告示送醫診治,如威頭量,請立即到通風處,如
預防中毒及解毒方法	170 國 个 週 , 應 立 即 持 本 告 示 送 醫 診 治 。
Poisoning Prevention and	People and pets shall keep away from it. If accidentally touch the eyes or
Detoxification Methods	skin, please immediately wash with purified water about 15 minutes. Is
	leef dizzy, please go to the ventilated area, if still feel uncomfortable
	please go to the hospital with the notice as soon as possible.
施藥單位 Operating Team	大 之 區清潔隊 轄區隊長或分隊長簽章: 分隊長朱俊全 district cleaning team
施藥人員 Operator	44-00
(施藥單位) 服務電話	(02) = 701
Service Contact Number	(02) 2791-7770 #24
註:施作告示需 Remarks:	

2.告示大小不得小於 A4紙張大小,字體不得小於1公分×1公分。

Notice should longer then the A4 size paper, font size must bigger then 1cm x 1cm.

3.里長當日有事不克前往,則請鄰長或里幹事代為處理協助帶領。

If the Chief of Village can't attend that day, then the Chief of Neighborhood or the supervisor will lead.

4.環保局為環境用藥管理法許可特殊環境用藥使用機關,免具備病媒防治許可執照,環保局依環保署訂領之環境消毒作 業要領執行環境消毒,屬大面積移動施藥,為避免影響交通,無需設立警戒帶。 Environmental Protection Agency is a government organization that can use the restricted use environmental agents by Environmental Agents Control Act, do not need the Pest Control Operator Permit Application. Environmental Protection

Bureau implements environmental disinfection according to the environmental disinfection procedures prescribed by Environmental Protection Agency. It will be a large area spraying, in order to avoid affecting traffic, there won't set up

^{1.}應設立張貼於噴藥環境四周場所主要出入口及明顯地點。 Post on entrance and exits in the spraying area.